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Faste saker 
 
 
05.10.2021 Naturutvalet: 
Handsaming i møtet: 
Godkjenning av innkalling og sakliste:  
Godkjent utan merknader.  
 
 
Eventuelle merknader til protokoll frå førre møte:  
Ingen merknader.  
 
Orientering frå rådmannen:  
 
Hilde-Lill Våge (einingsleiar samfunnsutvikling) orienterte om følgjande saker i møtet:  
 
VA-Tysse  
Arbeidet går etter planen og grøftinga er starta opp. Det vart lagt fiberkablar samtidig som VA vert 
oppgradert på Ytre Tysse. Det vil verta fleire bebuarar som vert knytt til dei kommunale anlegga både 
på vatn og avlaup. 
Tal på nye abonnentar og inntekt i 2021 og 2022: 
Vatn 

Årstal:  Tal på nye abonnentar: Inntekt:  

2021 2 30.000,- 

2022 17 222.000,- 

 
Avlaup 

Årstal:  Tal på nye abonnentar:  Inntekt:  

2021 9 146.000,- 

2022 12 177.000,- 

 
Miljøtiltak 
Det vart gjeve statusoppdatering om tiltak knytt til verkstaden i byggjefeltet på Steinsland. 



Administrasjonen held tett kontakt med huseigar, og det ser ut til å nærma seg ei løysing.  
 
Turveg Hagabotnane 
Administrasjonen er i kontakt med grunneigarane i dei berørte områda. Det er eit sterkt ønskje om å 
få på plass ein avtale med grunneigarane om trassê fr turveg. Alternativet er reguleringsplan.  
 
Utvalet sitt kvarter:  
Master som ikkje er i bruk 
Oskar Røen (MDG) orienterer om at det er straummaster mellom Kvittingen og Svartavatnet som 
ikkje lenger er i bruk. Det vert sett spørsmål om BKK har noko plan for å fjerne desse. 
Hilde-Lill Våge (einingsleiar samfunnsutvikling) fortel at administrasjonen ikkje har noko informasjon 
om dette og vil ta kontakt med BKK for å få belyst dette.  
 
Kantslått 
Linda Haug Kollbotn (FrP) spurte om korleis arbeidet går med kantslåtten ved kommunale vegar.  
Hilde-Lill Våge (einigsleiar samfunnsutvikling) fortel at dette arbeidet har vorte forsinka grunna 
sjukefråvær. Det er no teke inn vikar, så arbeidet i teknisk drift gå betre.  
 
Bjørkheimsområde 
Håvard Tvedterås (FrP) fortalte at dei næringsdrivande har sendt inn innspel til planane for 
Bjørkheimsområdet. Han lurte på om kommunen har motteke innspelet og kva som skjer vidare med 
dette.  
Hilde-Lill Våge (einingsleiar samfunnsutvikling) orienterte om at bjørkheimsområdet er tema på 
naturutvalet sitt ekstramøte 26.10.2021.  
 
 
NAT- 022/2021 Vedtak: 

·  Møteinnkallinga og saklista vert godkjent. 
·  Orienteringssaker/referatsaker vert tekne til orientering. 

 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak:  

·  Møteinnkallinga og saklista vert godkjent. 

·  Orienteringssaker/referatsaker vert tekne til orientering. 

 
Oversikt over faste saker:  
Godkjenning av innkalling og sakliste. 
Eventuelle merknader til protokoll frå førre møte. 
Orienteringssaker/referatsaker. 
Utvalet sitt kvarter. 
 
 


